

Los Bravú (b.1988/1989, Spain)

Los Bravú, Dea Gómez (b. 1989, Salamanca, Spain) and Diego Omil (b. 1988, Pontevedra, Spain) met when they were studying Fine Arts at the University of Salamanca and began working together in 2012 under the name “Los Bravú” - a Galician word used to refer to the smell of animals. They have developed a multidisciplinary career where they mix painting, performing arts, sculpture, and comics. The duo resorts to different disciplines to poetically investigate contemporary issues such as touristification, the life of young people in rural areas or the human relationship with digital media, strongly questioning the difference between “high” and “low culture”. Their pictorial technique recognizes both the study of classical art from Greece and Rome and of the Renaissance masters, as well as a strong intention to break the story with contemporary aesthetics and techniques.



Their work has led them to reside and exhibit throughout the world, including recent solo exhibitions at Galería Yusto/Giner (Madrid, Spain, 2022), La Casa Encendida de Fundación Montemadrid (Madrid, Spain, 2021), Centro de Arte Alcobendas (Madrid, Spain, 2021) ; and group exhibitions at Galería Cerquone (Madrid, Spain, 2022), Fabien Fryns Fine Art (Dubai, 2022), Vila Nova de Cerveira (Portugal, 2017), Real Academia de España en Roma (Rome, Italy, 2017), and Maison des Auteurs (Angoulême, France, 2016).

洛斯·布拉维 (b.1988/1989, 西班牙)

迪亚·戈麦斯(b. 1989, 西班牙萨拉曼卡)和迭戈·奥米尔(b. 1988, 西班牙庞特维德拉)在萨拉曼卡大学学习美术时相识, 并于 2012 年开始以“洛斯·布拉维(Los Bravú)”为名合作——这是一个加利西亚语词汇, 用来指代动物的气味。在其职业生涯中, 他们将绘画、表演艺术、雕塑和漫画等跨学科艺术融为一体。两人运用不同学科, 诗意地探讨旅游化、农村郊区青年生活, 以及数字媒体时代的人际关系等当代问题, 并强烈质疑了“高雅文化”与“低俗文化”间的差异。他们的绘画技巧既呈现出对希腊罗马古典艺术及文艺复兴时期大师的潜心钻研, 也表达了用当代美学和技法打破其叙事的强烈意图。

洛斯·布拉维曾在世界各地驻留和展览, 近期个展在Galería Yusto/Giner 画廊(西班牙马德里, 2022)、蒙特马德里基金会(西班牙马德里, 2021)、阿尔科文达斯艺术中心(西班牙马德里, 2020)等地呈现, 并参加了Galería Cerquone(西班牙马德里, 2022); Fabien Fryns Fine Art (迪拜, 2022)、Vila Nova de Cerveira (葡萄牙, 2017)、Real Academia de España en Roma(意大利罗马, 2017), Maison des Auteurs (法国昂古莱姆, 2016)等机构举办的群展。